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21 ноября 2024 г.

Jaký prospěch by Rusko získalo, kdyby povstání
nezačalo v Abcházii?

putin-today.ru/archives/219143

Rusko má tedy na Krasnodarském území pouze 370 kilometrů
pobřeží. Přidejme dalších asi 600 na Krymu. Celkem - pod 1000 km.

Historicky do naší infrastruktury cestovního ruchu dlouho nikdo
neinvestoval. Na těchto 1000 kilometrech je tedy několikanásobně
méně skutečných míst pro pohodlný pobyt než na stejných 1000
kilometrech někde ve Španělsku, Francii, Řecku nebo Turecku.

V černomořské oblasti je třeba v průběhu mnoha desetiletí ještě
investovat miliardy a biliony, ale bez ohledu na to, kolik investujete,
tisíc kilometrů zůstane tisíci. A teplá sezóna tam, jaká byla od června
do září, taková zůstane.

V tomto časovém rámci a na takovém úseku pobřeží nebude možné
ubytovat všechny z více než 145 milionů obyvatel Ruska. Přesněji to
vyjde, ale pláže budou vždy zaplněné do posledního místa.

https://www.putin-today.ru/archives/219143
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A právě tady by se nám Abcházie hodila. Tato zdánlivě malá země s
250 tisíci obyvateli má 200 kilometrů dlouhé pobřeží.

Údaj srovnatelný se vzdáleností podél pobřeží z Anapy do Soči, tedy
části pobřeží, kde se nacházejí oblázkové pláže Ruska.

Červená čára je pobřeží v Abcházii. Černá - v Rusku.
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Navíc těchto 200 kilometrů v Abcházii není lehkých. Jako člověk,
který procestoval téměř celou republiku, řeknu, že právě tam panuje
nejatraktivnější klima. Možná dokonce po celém Černém moři.

Důvod je pravděpodobně v pohoří Kavkaz, které Abcházii „pokrývá“
ze severu.

Díky tomu je počasí v Abcházii mnohem příjemnější než kdekoli
jinde na pobřeží. Když to vezmete na sever (Soči) nebo na jih
(gruzínské Poti, Batumi), tak je tam hodně deště a větru, hlavně
mimo sezónu.

 
Být v Abcházii je pohodlné i v zimě. Vzduch Abcházie je ten
„nejchutnější“, jaký si pamatuji. A jaké malebné hory, vodopády, obří
jeskyně, historické dědictví...
Mořská voda v Abcházii je nejčistší, jakou si v Černém moři
pamatuji. A nejde jen o to, že v republice není průmysl. Jde jen o to,
že povaha proudů je taková, že se voda pohybuje z jihu na sever.



4/7

To znamená, že nečistoty z řek, které se vlévají do moře, jsou
unášeny na sever, pryč z Abcházie. A to nemluvíme o „průmyslové“
špíně nebo domácím odpadu. Mohlo by to být prostě bahno, písek a
hlína, které se do moře unášejí ve stovkách tun, zejména po deštích.

Ano, zde je konkrétní příklad: řeka Khosta v Soči. Vlévá se do moře
a jeho kalná voda je unášena na sever.
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I proto je moře v Abcházii čistší než i v sousedním Soči.

Potenciál cestovního ruchu v republice je zkrátka neuvěřitelný. Ale
kvůli nedostatku investic není tento potenciál využit. Kromě chladné
přírody tam v podstatě nic není. Trochu nudné... A podle mého
názoru nepříliš bezpečné.

Dobrým krokem by bylo uzavřít stejnou investiční smlouvu, díky
které:

Rusko by mělo přístup k +200 kilometrům nejkrásnějšího
pobřeží Černého moře
Abcházie by dostala miliardy dolarů v injekcích do své
ekonomiky a také pracovních míst, která republice velmi chybí
(20 % obyvatel, tedy 50 tisíc lidí, je nezaměstnaných)

Obyvatelé Abcházie se ale takové dohody báli. Strach se vysvětluje
takto:

Velká část populace vydělává peníze pronájmem svého bydlení
turistům z Ruska. A pokud do republiky přijede velký investor a
postaví tam hotely, tak turisté v těchto hotelech zůstanou a
místní přijdou o příjmy.

Právě na základě tohoto strachu se podle mého názoru Abcházci
„rozvedli“. A byli podvedeni, tím jsem si jistý. To znamená, že takové
nálady byly účelově vybičovány ze zahraničí, šířeny padělky, psány
relevantní články a komentáře atd.

V naší společnosti již existuje určitá imunita vůči informačním
operacím, ale v Abcházii takové operace padají na úrodnou půdu.
Abcházci uvěřili provokatérům a šli zbourat vládu. A mimochodem to
zbourali. Prezident opustil svůj post, investiční smlouva byla
odvolána...

To se však stane dál, pokud nepřijdou k rozumu
 Z Ruska bude přicházet stále méně turistů. 90 % všech, které znám

a kteří tam cestovali, říká, že už nikdy nevkročí do Abcházie.
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Důvody jsou stejné:
Nuda, nemám co dělat
Žádná služba
Klamou, klamou a často prostě okrádají (jako například já)
Je snadné narazit na hrubost a hrubost
Policie nejenže nestojí na straně turistů, sama na nich vydělává
(například policie se mě pokusila z ničeho nic podvést za 3 500
rublů, sotva jsem se „bránil“).
A hlavně je to rok od roku dražší a dražší. V dnešní době jsou
náklady na dovolenou v Gagře téměř stejné jako v Soči. I když
zpočátku šli do Abcházie za levné ceny.

Takže ti Abcházci, kteří chovali naději, že budou nadále vydělávat
peníze na ruských turistech, se mýlí. Turistů bude stále méně a
budou muset stále více zvyšovat ceny, aby se udrželi nad vodou.

Zastaralý, doslova „archaický“ turistický průmysl Abcházie je
odsouzen k záhubě. V moderním světě nepřežije. Setrvačností to
mohlo existovat ještě od 90. let, kdy náš člověk neviděl v životě nic
zvláštního a byl s čímkoli spokojený.

Ale dnes je každý vědec. Mnozí byli v Turecku, Řecku, Egyptě. No, v
Soči, Jaltě, Gelendžiku - ještě víc. A co je potom může přitahovat na
Pitsundu nebo Gagru? Ano, existuje samostatná vrstva „starověrců“,
kteří tam chodí celý život a nechtějí nic jiného vidět, ale bavíme se o
masové turistice.

Turistický průmysl Abcházie je jako „čínský trh“ z 90. let vedle
moderních supermarketů, nákupních center a internetových
obchodů. Ano, stále tam někdo chodí, ale konkurence je a priori
ztracená.

Co by se ale mohlo stát, kdyby byla uzavřena investiční dohoda
 Jak bylo správně uvedeno v komentářích k předchozím článkům,

existuje 1000 způsobů, jak ochránit zemi před bohatými investory,
kteří skupují vše?
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Pokud by tyto metody neexistovaly, neexistovaly by žádné
zahraniční investice. Ale existují a navíc země bojují i   o zahraniční
kapitál. Jen je potřeba ke všemu přistupovat moudře.

Rusko by mohlo v Abcházii postavit moderní hotely, aquaparky,
restaurace, vybudovat pláže, spustit letiště (které tam nyní není),
vytvořit přístavy (parkoviště pro jachty a lodě), silnice, mosty, možná
i lyžařská střediska.

Stručně řečeno, bylo by to „Krasnaya Polyana 2“ a možná ještě lépe,
když vezmeme v úvahu stávající zkušenosti.

Ve všech těchto zařízeních by pracovali sami Abcházci, což by
nevyhnutelně zlepšilo životní úroveň v republice.

I ti, kteří by kvůli otevření velkých hotelů přišli o peníze, by obecně
získali, protože... země by se změnila z depresivní „černé díry“ na
mapě světa v pulzující region plný vyhlídek.

Nyní v republice není žádná moderní medicína, žádné školství,
žádné silnice, žádné moderní služby jakéhokoli druhu. No, co je
tohle za život? Lidé chodí do Adleru kupovat něco jiného než chléb a
mléko. Samozřejmě přeháním, ale zhruba tak to tam vypadá.

Tato cesta by samozřejmě nebyla rychlá. Za rok nebo dva by se nic
moc nezměnilo, ale strategicky musí Abcházie nevyhnutelně vpustit
ruský kapitál na své území. Jednoduše nemá odkud vzít svůj kapitál.

Vysvětluji prsty 
 https://dzen.ru

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today

https://dzen.ru/a/ZzzGJ-luBB9lVE_b
https://t.me/putin_today

